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En quin punt es troba la renovació de l'arbrat de la Rambla del Celler

La regidora de Cs Munia Fernández-Jordán, al torn de precs i
preguntes del ple d'aquest dilluns, ha preguntat com es
procedirà amb el pla de renovació de l'arbrat de la Rambla
del Celler. El regidor de Serveis Urbans, José Gallardo,
explica que s'està tirant endavant el pla que ja es va iniciar el
mandat passat.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/politica/152037.html

Copyright 2024 Cugat.cat

Pagina 1 - 28/03/2024


